
Душанка Мајкић 

Питање постављено Централној јединици за хармонизацију (директору) при 

Министарству финансија и трезора БиХ: „Закон о интерној ревизији, који је донесен 

прије готово пет година (2008), још увијек није у цјелини примијењен, што има за 

посљедицу финансијску недисциплину и нетранспарентност трошења јавног новца у 

институцијама БиХ. У складу с тим, молим да ми се одговори на сљедећа питања: 

1) Докле се дошло са спровођењем Закона о интерној ревизији? (Навести прецизно 

шта је спроведено и шта још треба спровести) 

2) Да ли је у потпуности заживјела Централна јединица за хармонизацију и да ли су 

донесени сви неопходни прописи дефинисани законом? 

3) Да ли су усклађени интерни прописи у институцијама БиХ са овим законом? 

4) Да ли је Централна јединица за хармонизацију (у складу са чланом 25. овог 

закона) израдила годишњи консолидовани извјештај интерне ревизије за 2011. 

годину? Да ли је он достављен Савјету министара БиХ? (Тражим да ми се 

наведени извјештај достави на увид.) 

5) С обзиром да члан 24. став и) предвиђа сарадњу са Канцеларијом за ревизију 

институција БиХ (с циљем ефикасније и дјелотворније интерне и екстерне 

ревизије) молим информацију о томе да ли је та сарадња успостављена, те какви 

су досадашњи резултати?“ 
 


